

လူထုအခြေပြုအကျိုးဆောင်ဖိုရမ်ကို ဖွင့်လှစ်ပေးထားသည်

# နယူးယောက်ပြည်နယ်အနောက်ပိုင်းသို့ အသစ်ပြောင်းရွှေ့ ရောက်ရှိလာသူများကို ကြိုဆိုခြင်းဖြစ်ပါသည်။



EMMA SKURNICK

ဒုက္ခသည်များနှင့် ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများအတွက်

ပူးပေါင်းပါဝင်နိုင်သော အသိုင်းအဝိုင်းများ ဖန်တီးခြင်းနှင့် ပတ်သတ်ပြီး စဉ်းစား  
 ပြီး အဖွဲ့ဝင်များ၏အရင်းအမြစ်သို့ မေးမြန်းပါ။

ဘတ်ဖလိုမြို့ရှိလူဦးရေ၏ ၁၀ရာခိုင်နှုန်းကျော်သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုပြင်ပတွင် မွေးဖွားခဲ့ကြပါသည်။ ထိုသူတို့ထဲမှ ထက်ဝက်နီးပါးသည် ၂၀၁၀ခုနှစ်ကတည်းက အမေရိကန်နိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိခဲ့သည်။ တချို့သည် အလုပ်အတွက်၊ ကျောင်းတက်ရန် သို့မဟုတ် မိသားစုနှင့် ပြန်လည်ပေါင်းစည်းရန် ဤနိုင်ငံသို့ရောက်ရှိလာကြပါသည်။ အခြားသူများသည် နှိပ်စက်ညှဉ်းပန်းမှု၊ အကြမ်းဖက်မှုနှင့် စစ်ဘေးရှောင်ရန် ဤနေရာသို့ ရောက်ရှိလာကြပါသည်။ အသစ်ရောက်ရှိလာသူများသည် ကျွန်ုပ်တို့အသိုင်းအဝိုင်းကို ပြန်လည်အသက်ဝင်လာစေရန်၊ စီးပွားရေးတိုးတက်လာစေရန်၊ ဆန်းသစ်တီထွင်မှုနှင့် ယဉ်ကျေးမှုကွဲပြားမှုများကို အားပေးကူညီနေပါသည်။ သို့သော် အသစ်ဝင်ရောက်လာမှု ပေါင်းစပ်ခြင်းသည် စိန်ခေါ်မှုများကို ဖြစ်ပေါ်စေပါသည်။ ရွှေ့ပြောင်းအခြေချသူများနှင့် ဒုက္ခသည်များသည် ငွေကြေးအခက်အခဲ၊ ဘာသာစကားအတားအဆီးများနှင့် အတိတ်အတွေ့အကြုံများမှ စိတ်ဒဏ်ရာများကို ကြုံတွေ့ရလေ့ရှိပါသည်။ ဤဆွေးနွေးခန်းဖိုရမ်သည် ပူးပေါင်းပါဝင်နိုင်သော အသိုင်းအဝိုင်းတစ်ခုတည်ဆောက်ရန် မည်ကဲ့သို့ ဆိုလိုသည်ကိုရှာဖွေရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။ ခိုင်မာသောပံ့ပိုးမှုစနစ် ဖန်တီးရန်နှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်ရန် အတားအဆီးများကိုဖြေရှင်းရန် လူတစ်ဦးချင်းစီနှင့် အရပ်ဘက်အဖွဲ့အစည်းများအတွက် အရေးယူနိုင်သောအဆင့်များကို ဖော်ထုတ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ကြိုးပမ်းနေပါသည်။

ပါဝင်သူအားလုံးသည် အနည်းဆုံးအသက် ၁၈ နှစ် ဖြစ်ရပါမည်။

နေ့စွဲ: သောကြာနေ့၊ ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်၊ ၂၀၂၄။

အချိန်: ညနေ ၄:၃၀ မှ ၇:၃၀

နေရာ: Jacobs School of Medicine, 955 Main St, Buffalo, NY 14203.

အခန်း: Jacobs Active Learning Room 1220.

ပံ့ပိုးငွေ: ပါဝင်သူအားလုံးသည် ဗီဇာကတ် ခရက်ဒစ်ကတ် သို့မဟုတ် ဒီဘစ်ကတ်များကို လက်ခံသည့်နေရာတိုင်းတွင် အသုံးပြုနိုင်သည့် \$၁၀၀ ဗီဇာဆုကတ်ကို လက်ခံရရှိမည်ဖြစ်သည်။ (လူကိုယ်တိုင် နှင့် အွန်လိုင်း)

မေးခွန်းများအတွက်? [phi-ppe@buffalo.edu](mailto:phi-ppe@buffalo.edu) သို့ဆက်သွယ်ပါ။

QR ကုဒ်ကိုအသုံးပြုပြီး စာရင်းသွင်းပါ။

## ဖိုရမ် လုပ်ငန်းစဉ်

ညနေ ၄:၃၀ စာရင်းသွင်းခြင်း

ဝင်ရောက်ပါ။ ဆွေးနွေးထားသောမေးခွန်းများကို ပြန်လည်သုံးသပ်ပြီး အစားအသောက်များကို စားသုံးနိုင်ပါသည်။

ညနေ ၅:၀၀ ကြိုဆိုခြင်း

ဖိုရမ်အကြောင်းအကြမ်းဖျဉ်း မိတ်ဆတ်ခြင်းဖြင့် စတင်ပါမည်။

ညနေ ၅:၃၀ ဆွေးနွေးမှုများ

မေးခွန်းအစီအစဉ်များမှတစ်ဆင့် စိစစ်သူမှ လမ်းညွှန်သောအုပ်စုငယ် ဆွေးနွေးပွဲများတွင် ပါဝင်ပါမည်။

ညနေ ၆:၁၅ အရင်းအမြစ်နေရာများတွက် အမေးအဖြေ

လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးကိုရှုထောင့် အမျိုးမျိုးမှ လေ့လာသော ပညာရှင်အဖွဲ့အား မေးခွန်းများမေးပါ။

ညနေ ၇:၀၀ ညစာနှင့် စစ်တမ်းကောက်ယူမှုတစ်ခု

ပြည်တွင်း၊ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများလည်ပတ်သည့် လုပ်ငန်းများမှ ညစာစားနေစဉ် ထွက်ပေါက်စစ်တမ်းကို ဖြည့်စွက်ပါ။

အခမ်းအနားဖြစ်မြောက်ရန် ထောက်ပံ့ပေးသူများ:

